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C s ő v á r i  János:

Ury János - bizottságunk egy tagja - komoly munkába kezd, 
melyhez 13.000,-Ft-ot kér. Elkészíti a Zichyek történe
tét.

A Humán Iroda vezetője a bizottsági ülésen bejelentette, 
hogy a Gyermek nap rendezését a VISZ idén nem vállalja, 
ezért felajánlották, hogy ezt a munkát felvállalják, így 
idén is megtarthatjuk a Gyermek-napot.

Mint tudjuk elkészült az Autós-udvarnak a szalon része. 
Használatba-vételi engedély azonban még mindig nincs.
Mi várható ez ügyben?

D r . C z e i d l i  István:

Az autó-szalon építésénél az érdekelt bizottság úgy döntött, 
hogy hozzájárul ennek az építménynek felépítéséhez cserép- 
utánzó héjalással megoldva, Mivel azonban nem az építési 
követelménynek megfelelően építették fel a szalont, ezért 
nem adjuk ki erre a használatba-vételi engedélyt.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Ez a szerkezet a cserepet nem bírja el, ezért szereztek olyan 
anyagot, ami erre felszerelhető. Ez a téma többször is bizott
ság elé került, ahol javasolták, hogy adjuk meg az építési 
engedélyt.

Dr. C z e i d l i  István:

Szóban meg is egyeztünk a vállalkozóval, aki most nem szándé
kozik eleget tenni az előírásoknak.
Hajlandó vagyok ismételten beszélni ez ügyben az építtető
vel .

C s ő v á r i  János:

Jó lenne, ha e tárgyalás során kompromisszumra jutnának.

P a p p  Gyula:

A gyártelepi iskolába iskolabusz viszi ki a diákokat. Ez na
gyon jó megoldás, viszont visszafele ez a probléma nem megol
dott - nincs diákbusz. A gyerekek egy része kénytelen a mun
kás-járatra felszállni, mely nagyon zsúfolt.
Kérném Polgármester urat, hogy ez ügyben vegyék fel a kapcso
latot a VOLÁN-nal.

Dr. C z e i d l i  István:

Részönkormányzati döntés alapján már folyamatban van a kez
deményezés a VOLÁN felé. Én is kérem ebben Polgármester úr 
segítségét.
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L e s z k o v s z k i  T i bor:

Szeretném megjegyezni, hogy a Skála áruház ügyében a Munkás
szövetkezettel 1993. április 13-ára van kitűzve a tárgyalás. 
Addig ezzel kapcsolatban minden tárgyalást felfüggesztet
tünk, mivel ez veszélyeztetné helyzetünket.

C z i f r a  László:

Lakossági bejelentésre érdeklődnék: a Bátorkő utcában a 
garázssornál borkimérés történik. Engedélyük erre biztosan 
nincs, ennek ellenére mérik az italt, s a mellette lévő 
épületeket WC-nek használják.írásbeli beadványukra választ 
nem kaptak.
Ezt felül kellene vizsgálni, ,s akár az engedélyt is vissza 
kellene vonni.

L e s z k o v s z k i  T i bor:

Már megkértem kolléganőimet az ügy felülvizsgálatára. 
Folyamatos az ellenőrzés, de a kiméréseket megszüntetni nem 
tudjuk. A kocsmai kimérések döntő többsége semmiféle előírás
nak nem felel meg.

Dr. C z e i d l i  István:

Az egyéni vállalkozói "öngedély’kiadásrát törvény mondja k.i. A 
vállalkozónak bejelentési kötelezettsége van d’iszkont-árik áru
sítására. A zugkimérések olyan közönséget vonzanak, akik 
érdekeltek abban, hogy ne tudjuk leleplezni a vállalkozót. 
Nagyobb segítséget kérnénk - akár a hozzátartozóktól is - 
bejelentés ügyében.
Szabálysértés miatt érdemben eddig nem lehetett eljárni, 
a bejelentés bizonyíték hiányában nem értékelhető.

V á m o s i  Tibor:

A Várpalotai VOLÁN Kft-vé való átalakulása most van folya
matban. (A bírósághoz a papírok már be vannak adva.)
Az alapító okirat szerint a törzstőke 225 millió Ft, ebből 
tartalék 80 millió Ft. Az önkormányzatot is megilleti 30 %- 
os részesedés, mégis a KFT 100 %-osan önkormányzati tulaj
donban van. 29 Kft alakult a Volánból, ebből egy a várpalo
tai, ahol az önkormányzat részéről is van felügyeleti bizott
sági t a g .
A minisztériumból Körösi László lesz az elnök a felügyelő 
bizottságban, Ecsedi Gábor az igazgató, s az önkormányzat ré
széről én.

Kérdésem: tavaly hoztunk olyan rendeletet a használt gépjár
művek telephelyeinek rendezéséről, melynek érvényesítését 
ellenőrizni kellene. A Loncsos területén ugyanis változatlan 
az állapot. Keskeny út van, mely nincs megkímélve. Egyben fel
hívnám az illetékes iroda figyelmét, hogy esőzések alkalmá



38

val a 3-4 méteres út mellett a padka kimosódik, így életve
szélyesen mennek egymás mellett a gépkocsik. Ebben intéz
kedni kellene, vagy egy irányúsí tani kellene a Loncsos terü
letét .

Dr. C z e i d l i  István:

A haszon-gépjárművek közterületen való tárolásával kapcso
latosan szabálysértési bírságolások már történtek, nagy 
változásokat azonban magam sem tapasztalok. Csupán egy eset
ben került sor engedély megadására.
A pályázatokkal kapcsolatban: két pályázat érkezett2melyből 
a feltételeknek a DIREKT Kft pályázata felelt meg. Ó rendel
kezik megfelelő területtel, s az elszállításra is megvannak 
a feltételei.

S z a t h m á r y  Kálmán:

Kérem Vámosi urat, jelezze a veszélyes utcákat, s holnap ki
megyünk, megnézzük az utat is és a padkák állapotát is, s 
intézkedünk ezek helyreállításáról.

V e i s z h a u p t  Sándor:

Az autószalonnal kapcsolatban engem nem nyugtattak meg a vá
laszok. Előírják a vállalkozónak, hogy cserélje le a tetőt, 
mert a városkép szempontjából a jelenlegi nem kívánatos?
Amíg kicseréli nem lehetne megadni neki a használatba-vételi 
engedélyt? Télen nem jó erre a feladatra az időjárás, s a 
pénzhiány is biztosan erősen sújtja a vállalkozót.
Amikor én ezen a részen járok mindig megnézem a szalont, s 
nem érzem, hogy rontaná a városképet.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Nem erre kapott engedélyt. Jelenleg alumínium-tetővei van 
ellátva, melyre nem kapott engedélyt.

K e r e k e s  István:

Az engedélyt a hatóság adta neki. A bizottság pedig azt fo
gadta el, amit az építtető kérelmezett.

Dr. C z e i d l i  István:

Elutasítottuk a használatba-vételi engedély kiadását.
Egyszer már leállítottuk az építkezést, mivel engedély nél
kül vette használatba az épületet. Szeretnénk együttműködés
ben rávenni, hogy amit szeretett volna építeni, azt építse 
meg. Bramak-cserepet utánzó héjalást engedélyeztünk neki, 
amit nem épített meg - ezért nem adjuk meg a használatba-vé
teli engedélyt.
Bár a Jegyzőt nem köti a bizottság véleménye sem, de a vá
rosképet jelentősen, vagy tartósan befolyásoló döntések ese
tében ki kell kérnie a bizottságok véleményét.
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A bramakra a kérvényt maga adta be. A lemezhéjalást a tes
tület csak állagmegóvásnak tekinti, de úgy néz ki, hogy 
az építtető nem óhajtja ezt megépíteni.
Használatba-vételi engedélyt azzal a feltétellel adok, hogy 
az általa vállalt kötelezettségnek bizonyos határidőn belül 
eleget tesz.

C s ő v á r i  János:

Ez a feltétel biztosan elfogadható.
A vállalkozók keresik azt a megoldást, ami anyagilag elvi
selhető - ezért kellene kompromisszumra jutni vele.
A városképi dolog örökös probléma, mivel mindig emberek 
döntik el valamilyen szempont alapján.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Én tiszteletben tartom képviselő-társaim véleményét, éppen 
ezért kérem, hogy ők pedig a bizottságok véleményét tartsák 
ugyanúgy tiszteletben.

Van-e még valakinek bejelentése, hozzászólása?

L u k á t. s András :

Kérdésemre azt hiszem inkább Szathmáry úr tudna választ ad
ni :
Mi ez a sok csőtörés egy helyen az autószalonnal szemben? 

L e s z k o v s z k i  Tibor:

A nagy tengelynyomású kocsik miatt, illetve ezek rezonanciái 
miatt törik folyamatosan a cső. Beszéltünk ez ügyben a Vízmű
vel, s amikor az idei fejlesztési költségre javaslatot tet
tek abban állapodtunk meg, hogy ennél a szakasznál a vezeték
nek az úttest alóli kivételét kell megoldani.

S a j t o s  János:

A 8.sz. út mellett az olajfák soránál nem tudom kik ásták a 
gödröket, de az árkoknak egyiknek sincs fedele.így életveszé
lyesek ezek a gödrök!

L e s z k o v s z k i  T i bor:

Felkérem Szathmáry urat, hogy ebben intézkedjenek!

S a j t o s  János:

A pálinkaház köré feltétlen védőkerítést kell helyezni. Ez 
már volt tervben, de még nem készült el.

L e s z k o v s z k i  T ibor :

Mi nem kerítést ígértünk ide. Az épületből a kijárás nem 
biztosított mindkét oldalon, a Cséri-telepnél pedig a megkö
zelítést biztosítani kell.
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S a j t o s  János:

A Készenléti lakótelepnél a zöldséges épülete bepucolatlan, 
környéke piszkos, így rontja a városképet.
A Márcsik-féle birtoknak van tulajdonosa, kötelezni kelle
ne e birtok rendbetételére, vagy ellenkező esetben bírság 
kiszabására lenne szükség.

M u s i t z n é  Balogh Erzsébet:

Márcsik Sándort valóban köteleztük az állattartásból ere
dő szemét eltakarítására. A határidő most jár le az első 
ütemre, a végleges határidő pedig júniusban lesz. Ezt el
lenőrizni fogjuk.

Dr. B a k o n y i  - Csilla:

A zöldséges épületével kapcsolatban: mi már egy éve kértük, 
hogy szólítsák fel a zöldségest az épület rendbetételére. 
Mindkét oldalán egy gödör van, ami nincs szakszerűen lefed
ve, így veszélyes.

A Készenléti lakótelepnél még mindig nincs kihelyezve a 
lakótelepet jelző tábla, melyet pedig már többször kértünk.
A 8-as útra kellene elhelyezni, hogy a vidékiek tudják, 
hogy probléma esetén a lakótelepről segítséget kaphatnak. 
Célszerű lenne egy templomot és egy segély-hely jelző táb
lát is elhelyezni .

A lakótelep környékén nagyon fogy az erdő. Megegyeztünk, 
hogy eztán fakivágásra csak a képviselők adhatnak ki engedélyt, 
én mégis félek, hogy ez a "pártizánkodás" tovább folyik majd.

L e s z k o v s z k i  T ibor :

Az erdőírtással kapcsolatban kérnénk a lakosság segítségét. 

Dr. B a k o n y i  Csilla:

A lakótelepen nagyon hiányoznak a kialakított parkolók. 
Ehhez kérnénk segítséget. Nem pénzre, csupán szakvéleményre 
van szükségünk, hogy hova építsük ezt a parkolót.

Dr. C z e i d l i  István:

A kivágással kapcsolatban kérésem, hogy magánszemélynek 
ilyen területre ne adjunk ki engedélyt, s akkor a Közüzemi 
Vállalat kapja meg a feladatot - ebben az esetben ilyen 
probléma nem fordul elő.
Sajnos a fák pótlására nem kerül sor.
Az ellenőrzésben kérünk segítséget a Képviselő-testület 
tagjaitól.

Csiszár Ernő visszajött. (20 fő)
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P a p p  Miklós:

A HitgyLilekezet nevében szeretnék pár szót szólni az eddig 
végzett munkánkról, mivel a február 26 — i testületi ülésen 
az épület környéke miatt kritika ért bennünket.
A Gyülekezet 1991. május 15-én kapta meg a mentőállomás 
épületére a bérleti jogot. Maga az épület műemlékké lett 
nyilvánítva. Csupán egy év elteltével tudtuk - az építke
zési engedély kézhezvételétől - a munkákat elkezdeni.
Mint tudják, ennek az épületnek 1/3 része garázsnak volt 
használva. A ház külseje azért nem változott, mert a belső 
átalakítási munkák folytak. Eztán kerül sorra a külső hely
reállítás. A városképbe bele fog illeni, s már idén tavasz- 
szal elkészül.
A Gyülekezet azt a munkát, amit vállalt, elvégzi.

C z i f r a László:

Én nem azt kértem számon a Hitgyülekezettől, hogy milyen mun
kát végzett. Ez az épület az önkormányzat tulajdona. A fal
nak nekiszórva fél éven át ott volt a habarcs, az ablakok 
nagy része ma is be van törve, a ház kívülről pucolatlan.
Ha jön egy idegen, nem azt mondja, hogy ez az épület a Hit
gyülekezeté, hanem hogy az önkormányzat műemléke - ezért kér
tem ezt számon. Az épület állaga véleményem szerint még most 
is csak romlik. A megmaradt pénzből ezeket a munkákat el le
hetett volna végezni. Nem tudom, milyen ütemben lett elvállal
va a munkák végzése, csupán szerintem amit meg lehet csinálni, 
azt csinálják meg.

P a p p Miklós :

Valóban a ház állapotát a romlástól meg kellett védeni. Ezért 
komolyabb összeget igényeltünk a tetőszerkezet rendbetételé
re. A törmelék azért volt ott, mivel ez minden építkezésnél 
ott szokott lenni. Az ablakokat a környékbeli gyerekek törték 
b e .
Kérem türelmüket, míg a külső munkák eredménye is látható lesz. 

U r y János :

Tisztelt Képviselő-testület!
Amikor döntöttek arról, hogy ne adjuk ki a Szijj Rezső köny
vet, akkor Dr.Huszár Pál tanárúrral^úgy döntöttünk, hogy 
az egész anyagot újra átdolgozzuk. Én annak idején az Újlaki
ak és Zichyek életének feldolgozását vállaltam, s ennek sze
retnék most eleget tenni. Most a Zichyek életének történetén 
dolgozom, melyhez feldolgozom a Zichy levéltár anyagát is.
A költségek megduplázódtak, és én nyugdíjas lettem, ezért kér
tem a 13.000,-Ft támogatást.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Eredményes, jó munkát kívánunk!

Dr. Bakonyi Csilla elment 12.20 órakor. (19 fő)



Mivel több kérdés, hozzászólás, bejelentés nem hangzott el, 
a Polgármester az ülést 12.00 órakor bezárta.
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